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P R O T O K Ó Ł  nr XIII/15 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 15 grudnia 2015 r  
miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM W ęgliniec 

 
 

                  O godz. 9.12 Przewodniczący Rady-Waldemar Błauciak otworzył obrady 
wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram trzynastą sesję Rady Miejskiej Węglińca”.  
Stwierdzając, w oparciu o listę obecności, iż w sesji uczestniczy 13 radnych poinformował, że 
obrady są prawomocne. Wśród nieobecnych wymienił radną Marię Fedyczkowską i radną 
Elżbietę Grabowską.  Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1.  
Lista osób zaproszonych i uczestniczących w sesji stanowi zał. nr 2. 
 
Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany wraz 
z materiałami na sesję (zał. nr 3), nie zgłoszono żadnych uwag ani wniosków. 
 
Prowadzący obrady w tym miejscu powitał wszystkich zebranych i przystąpiono do realizacji 
punktu  PRZYJĘCIE PROTOKÓŁU SESJI Z DNIA 24 LISTOPADA 2015 R. 
Uwag nie zgłoszono i niniejszy protokół przyjęto jednogłośnie, 13 głosami „za”.   
 
Nawiązując do punktu INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH prowadzący obrady przypomniał, 
że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. Wyjaśnił również, że 
jeżeli będzie możliwe, ustana odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części posiedzenia. W 
przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu przekazana zostanie pisemna 
odpowiedź. 
 
Kolejny punkt porządku obrad dotyczył SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI BURMISTRZA W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. Kserokopia pisemnego sprawozdania obejmującego miesiąc listopad br., 
stanowi zał. nr 4. 
(ok. godz. 9.18 na sesję przybyła radna Elżbieta Grabowska) 
Po dodatkowych informacjach Burmistrza w sprawach wskazanych przez radnych, niniejsze 
sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie, 14 głosami „za”.  
 
Kolejnym tematem była INFORMACJA NT. WYKONANIA UCHWAŁ I WNIOSKÓW RADY PODJĘTYCH W 

OKRESIE OD WRZEŚNIA DO KOŃCA LISTOPADA 2015 R. Pisemna informacja stanowi zał. nr 5. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono, a informację przyjęto 14 głosami „za”.  
 
W BLOKU UCHWAŁ, rozpatrzono następujące projekty; 
1. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec na 

lata 2016-2027. Niniejszy projekt stanowi zał. nr 6.  
Wiceprzewodniczący Rady Stanisław Papież odczytał treść opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie tego projektu. Kserokopia niniejszej, pozytywnej opinii, stanowi 
zał. nr 7.  
Następnie przedstawione zostały opinie wypracowane przez poszczególne komisje Rady.  
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Zbigniew Zawadzki poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 
Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury Grzegorz Tyrakowski poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego Grzegorz Tyrakowski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt.  
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Marek Wawrzynek 
poinformował o pozytywnej opinii wydanej przez tę komisję.  
Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych Bożena Wajda poinformowała, że 
również i ta komisja wydała pozytywną opinię.  
Burmistrz Gminy i Miasta Stanisław Mikołajczyk przedstawił autopoprawki. Kserokopia 
pisma zawierającego w części II, punkty 1 i 2, ich specyfikację, stanowi zał. nr 8.  
(ok. godz., 9.45 na sesję przybyła radna Maria Fedyczkowska) 
Dyskusji nie podjęto, wobec czego przystąpiono do prezentacji opinii nt. niniejszych 
autopoprawek, wypracowanych na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji, w dniu 14 
grudnia 2015 r. 
I tak kolejno, Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej,  Przewodnicząca Komisji 
Oświaty i Kultury Maria Fedyczkowska, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i 
Porządku Publicznego, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
oraz Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych poinformowali, że komisje 
wydały pozytywne opinie nt. zaproponowanych autopoprawek.  
Następnie Rada, w drodze głosowania, 15 głosami „za”, przyjęła przedstawione przez 
Burmistrza autopoprawki.  
Po wyjaśnieniach Burmistrza, dlaczego tylko w tytule wykreśla się wymienione w projekcie 
lata, podjęto głosowanie.  
Z uwzględnieniem przyjętych autopoprawek, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
168/XIII/15  w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta 
Węgliniec. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 9.   
2. w sprawie budżetu gminy Węgliniec na 2016 rok. Niniejszy projekt stanowi zał. nr 10. 
Skarbnik Gminy i Miasta Jolanta Zawisza odczytała treść projektu uchwały uwzględniającego 
już wszystkie poprawki. Kserokopia tego projektu stanowi zał. nr 11.  
Wiceprzewodniczący Rady Stanisław Papież odczytał treść opinii Regionalnej Izby 
Obrachunkowej nt. niniejszego projektu oraz treść opinii nt. możliwości sfinansowania 
deficytu budżetu Gminy i Miasta Węgliniec przedstawionego w projekcie uchwały 
budżetowej na 2016 rok. Kserokopie obydwu niniejszych, pozytywnych opinii, stanowią 
kolejno zał. nr 12 i 13.  
Następnie przedstawione zostały opinie wypracowane przez poszczególne komisje Rady.  
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 
Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury poinformowała, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska poinformował o 
pozytywnej opinii wydanej przez tę komisję.  
Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych poinformowała, że również i ta komisja 
wydała pozytywną opinię.  
Realizując kolejny punkt procedury związanej z przyjęciem budżetu, Burmistrz 
poinformował, że uwagi RIO zostały uwzględnione w autopoprawkach do projektu budżetu.  
Nawiązując do następnego punktu w/w procedury, Przewodniczący Rady poinformował, że 
przed rozpoczęciem sesji, radni nie zgłosili żadnych wniosków nieuwzględnionych w opinii 
komisji.  
Następnie Burmistrz przedstawił autopoprawki do budżetu podkreślając, iż poza 
przedstawionymi na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji Rady, dochodzi kolejna. 
Wyjaśnił, że w związku z uzyskanymi w dniu wczorajszym informacjami nt. braku 
możliwości realizacji zadania, jakim jest budowa nawierzchni asfaltowej ulicy Modrzewiowej 
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w Ruszowie, zachodzi konieczność zmiany lokalizacji  takiego zadania. Przedstawione, 
wszystkie autopoprawki zostały  wyspecyfikowane w części I, punktach od 1 do 7 załącznika 
nr 8.  
Odnosząc się do pytań i spraw wskazanych przez radnych w otwartej dyskusji Burmistrz 
S.Mikołajczyk m.in. wyjaśnił, że wymieniona w projekcie, planowana kwota dochodów 
majątkowych jest zbliżona do realnych dochodów. Skarbnik dodatkowo podkreśliła, że 
bardzo realna jest planowana kwota ze sprzedaży majątku, a także stanowiący większą część 
omawianych dochodów, dochód związany z projektem, jakim jest termomodernizacja. 
Natomiast jedyne zagrożenie stanowią dochody z tyt. opłat za śmieci. Burmistrz odniósł się 
jeszcze do jednego z zaplanowanych zadań inwestycyjnych w Węglińcu tj. budowy chodnika 
na cmentarzu. 
Następnie Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili opinie nt. autopoprawek 
wypracowane na wspólnym posiedzeniu.  
W kolejności: Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej,  Przewodnicząca Komisji 
Oświaty i Kultury, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego, 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska oraz Przewodnicząca 
Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych poinformowali, że komisje wydały pozytywne opinie nt. 
autopoprawek.  
Natomiast Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie dzisiaj przedstawioną, dodatkową 
autopoprawkę związaną z ul. Modrzewiową. 
Rada przyjęła niniejszą poprawkę jednogłośnie, 15 głosami „za”.  
Również 15 głosami „za”, Rada przyjęła wszystkie autopoprawki.  
Z uwzględnieniem przyjętych autopoprawek, 15 głosami „za”,  Rada podjęła uchwałę nr 
169/XIII/15  w sprawie budżetu gminy Węgliniec na 2016 rok. Przedmiotowa uchwała 
stanowi zał. nr 14.   
Burmistrz S.Mikołajczyk podziękował za tak wyraźne i zdecydowane głosowanie wyrażone 
poprzez jednogłośne przyjęcie budżetu.  
Natomiast Przewodniczący Rady podziękował Burmistrzowi, Skarbnikowi oraz Sekretarzowi 
za pracę włożoną w przygotowanie projektu budżetu. Podziękował także, współtworzącym 
ten dokument, pracownikom urzędu oraz radnym. Burmistrza, Skarbnik oraz Sekretarza 
nagrodzono oklaskami i wręczono symboliczne wiązanki kwiatów.   
W tym miejscu Przewodniczący Rady ogłosił piętnastominutową przerwę, po której 
kontynuowano realizację BLOKU UCHWAŁ; 
3. w sprawie zmiany załączników nr 1 i 2 do uchwały nr 25/IV/14 Rady Miejskiej 

Węglińca z dnia 30.12.2014 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy i Miasta Węgliniec na lata 2015-2025 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 
Natomiast Burmistrz uzasadniając potrzebę wprowadzenia zmian wskazał na 
niewydatkowane w br środki związane ze studium i miejscowymi planami zagospodarowania 
przestrzennego oraz z rozbudową cmentarza w Ruszowie. 
Uwag ani pytań nie zgłoszono.    
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 170/XIII/15  w sprawie zmiany załączników nr 1 
i 2 do uchwały nr 25/IV/14 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 30.12.2014 r. w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Węgliniec na lata 2015-2025. 
Przedmiotowa uchwała stanowi zał. nr 15.  
4. w sprawie zmian w budżecie 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 
Uzasadniając zmiany zawarte w niniejszym projekcie, Burmistrz wskazał na porządkowanie 
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wydatków i dochodów budżetu, a następnie omówił szczegółowo, czego zmiany te dotyczą.  
Wniósł też o dokonanie korekty polegającej na wykreśleniu zawartego w § 1 ust.1 pkt.2), po 
kwocie 12.000,00 zł, zapisu: „przesuniecie na wydatki w Przedszkolu Miejskim w Węglińcu”. 
W/w poprawkę wprowadzono jednogłośnie, 15 głosami „za”.  
Z uwzględnieniem przyjętej korekty, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
171/XIII/15  w sprawie zmian w budżecie. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 16. 
5. w sprawie ustalenia opłat targowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec 
Burmistrz wyjaśnił, iż w przypadku niniejszego, oraz następnego projektu, zmienia się tyko 
podstawę prawną. Natomiast stawki opłat pozostają na poziomie obecnie obowiązującym.  
Następnie w kolejności: Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej,  
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i 
Porządku Publicznego, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 
Środowiska oraz Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych poinformowali, że 
komisje wydały pozytywne opinie w sprawie niniejszego projektu.  
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 172/XIII/15  w sprawie ustalenia opłat 
targowych na obszarze Gminy i Miasta Węgliniec. Uchwała ta stanowi zał. nr 17.  
6. w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów 
W kolejności: Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej,  Przewodnicząca Komisji 
Oświaty i Kultury, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego, 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska oraz Przewodnicząca 
Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych poinformowali, że komisje wydały pozytywne opinie w 
sprawie niniejszego projektu.  
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 173/XIII/15  w sprawie wprowadzenia opłaty od 
posiadania psów. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 18.  
7. w sprawie zmiany załącznika nr 3 do uchwały nr 8/XXXVII/97 Rady Gminy i Miasta 

w Węglińcu z dnia 30 stycznia 1997r w sprawie utworzenia Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Kultury 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury poinformowała, że komisja wydała pozytywną 
opinię w sprawie niniejszego projektu.  
Natomiast Burmistrz wyjaśnił, iż zmiana dotyczy uporządkowania stanu posiadania majątku 
MGOK w związku ze zmianą lokalizacji biblioteki w Jagodzinie.  
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 174/XIII/15  w sprawie zmiany załącznika nr 3 
do uchwały nr 8/XXXVII/97 Rady Gminy i Miasta w Węglińcu z dnia 30 stycznia 1997r w 
sprawie utworzenia Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 
19. 
8. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów położonych we wsi Czerwona Woda 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 
Omawiając ten projekt, Burmistrz przypomniał, że jest to realizacja wniosku omawianego na 
wspólnym posiedzeniu komisji, że dot. on zmiany pzp w obrębie gruntów należących do Pani 
A.Kołodziej, że uwzględnia się zgodnie z deklaracją wnioskodawczyni partycypację w 
kosztach związanych z przygotowaniem dokumentacji. Wniósł także o dokonanie korekt 
polegających na: dodaniu w podstawie prawnej, przed wyrazami: uchwala, co następuje, 
zapisu: Rada Miejska i wpisaniu w miejsce § 5, poprawnego numeru tj. § 4. 
W/w poprawki przyjęto 15 głosami „za”.  
Odpowiadając na pytanie, Burmistrz wyjaśnił, iż deklaracja zainteresowanej dotyczy 6, 7 tys. 
zł.    
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Z uwzględnieniem wprowadzonych korekt, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
175/XIII/15 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów położonych we wsi Czerwona Woda. Niniejsza 
uchwała stanowi zał. nr 20.  
9. w sprawie zmiany uchwały nr 15/LVI/98 Rady Gminy i Miasta w Węglińcu z dnia 

06.04.1998r. w sprawie określenia zasad sprzedaży budynków i lokali mieszkalnych 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały. 
Burmistrz przybliżając istotę niniejszego projektu wyjaśnił m.in., że w związku ze zmianą 
siedziby biblioteki w Jagodzinie, która dotąd mieściła się w budynku użyteczności publicznej, 
w/w obiekt zostaje wykreślony z ewidencji budynków tej kategorii. Umożliwi się tym samym 
sprzedaż położonych w nim lokali mieszkalnych oraz lokalu po bibliotece. Poza tym wyjaśnił, 
że  usuwając, z wymienionej w tytule uchwały, zapis mówiący o pobieraniu ryczałtu na 
poczet kosztów związanych z przygotowaniem nieruchomości do sprzedaży, realizuje się 
zalecenie Regionalnej Izby Obrachunkowej. Dodał, że wniesienie i pobranie tej opłaty 
realizowane będzie na mocy umowy cywilno-prawnej w procedurze rokowań prowadzonych  
przed sprzedażą.  
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 176/XIII/15  w sprawie zmiany uchwały nr 
15/LVI/98 Rady Gminy i Miasta w Węglińcu z dnia 06.04.1998r. w sprawie określenia 
zasad sprzedaży budynków i lokali mieszkalnych. Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 21.  
10.  w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta 

Węgliniec na lata 2015-2018 z perspektywą do 2022 roku 
Przedstawione zostały kolejno opinie komisji nt. niniejszego programu, wypracowane: 3 
listopada przez Komisję RLiOŚ i 1 grudnia przez pozostałe komisje. Przewodniczący 
Komisji Gospodarczo-Finansowej,  Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury, 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego, Przewodniczący 
Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska oraz Przewodnicząca Komisji Zdrowia 
i Spraw Socjalnych poinformowali, że komisje wydały pozytywne opinie.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa przedstawił także wypracowane przez tę komisje 
wnioski: 
1. na stronie 74 w poz. 5.6.  Programu, w zapisie mówiącym o możliwym zagrożeniu ze 

strony transportu drogowego należy wymienić także transport kolejowy.  
2. rozważyć możliwość wprowadzenia w Programie zapisu o podłączeniu do sieci 

przesyłowych gazu.  
Poinformował również o braku możliwości realizacji wniosku nr 2.  
Dalej przedstawiono opinie nt. projektu uchwały w w/w sprawie, wypracowane na 
posiedzeniu w dniu 14 grudnia 2015 r.  
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej,  Przewodnicząca Komisji Oświaty i 
Kultury, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego, 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska oraz Przewodnicząca 
Komisji Zdrowia i Spraw Socjalnych poinformowali, że komisje wydały pozytywne opinie.  
Następnie głos zabrała współautorka niniejszego programu Pani Katarzyna Helińska,  
przybliżając istotę tego dokumentu.  
Dyskusja jaka wywiązała się po tej prezentacji dotyczyła możliwości uzyskania przez 
mieszkańców tut. gminy pomocy finansowej na usuwanie azbestu oraz rejestru negatywnych 
czynników wpływających negatywnie na środowisko.  
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 177/XIII/15  w sprawie uchwalenia Programu 
Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Węgliniec na lata 2015-2018 z perspektywą do 
2022 roku. Uchwała ta stanowi zał. nr 22.  
11.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 
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zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały, proponując okres najmu „do 5 lat”.  
Z uwzględnieniem niniejszego okresu, 15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 
178/XIII/15  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego 
i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego. Podjęta uchwała stanowi zał. nr 
23.  
12.  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie 
zaopiniowała niniejszy projekt uchwały, proponując okres dzierżawy „do 5 lat”.  
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 179/XIII/15  w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele 
rekreacyjne. Przedmiotowa uchwała stanowi zał. nr 24.  
13. w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Zakładu Usług Komunalnych w 

Węglińcu 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego poinformował, że po 
analizie skargi oraz wizji lokalnej, komisja uznała skargę za bezzasadną. Następnie 
przytoczył wypracowane stanowisko zawarte w uzasadnieniu do niniejszego projektu 
uchwały.  
W trakcie dyskusji, jaka wywiązała się w tej sprawie ustalono, że od 7 grudnia br nie 
wpłynęła już żadna skarga, że ZUK dokonał zabezpieczenia obiektu, pieca  i urządzeń c.o., 
że w pomieszczeniach ośrodka zdrowia jest ciepło, że w złożonym piśmie pielęgniarki 
pracujące w ośrodku zdrowia nie wniosły uwag do obecnego stanu ogrzewania, że przyczyną 
skargi jest fakt pozbawienia ogrzewania mieszkania, zajmowanego przez Panią Małgorzatę 
Grocholską, gdyż budynek obecnie jest ogrzewany za pomocą grzejników elektrycznych, że 
takie grzejniki zostały zakupione również do mieszkania w/w osoby, że  lokator po zmianie 
systemu ogrzewania musi sam regulować należność za zużytą energię, że w/w osoba dotąd 
grzejników tych nie odebrała, że skarżący składał skargę na działania związane ze zmianą 
systemu ogrzewania, że podjęte przez ZUK działania wynikają z zaległości w płatnościach 
czynszu i za media lokalu zamieszkałego przez rodzinę skarżącego, że w/w została 
wypowiedziana umowa najmu, że w związku z wypowiedzeniem umowy od dwóch lat toczy 
się w sądzie sprawa, że ze względu na fakt, iż może się ona toczyć jeszcze jakiś czas, 
wprowadzono nowy system ogrzewania chcąc uniknąć generowania kolejnych kosztów i 
zaległości, że to działanie nie jest pozytywnie oceniane przez Pana Grocholskiego, co 
skutkuje notorycznymi skargami, że formalnie Pan Andrzej Grocholski nie jest zameldowany 
w przedmiotowym lokalu mieszkalnym, że oprócz rzekomych szkód wyrządzanych przez 
urzędników w obiekcie pojawiały się uszkodzenia mienia tj. zamków drzwi do kotłowni i 
ośrodka, zatykanie przewodów wentylacyjnych.  
Po wymianie tych informacji, przystąpiono do głosowania.  
15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 180/XIII/15  w sprawie rozpatrzenia skargi na 
Dyrektora Zakładu Usług Komunalnych w Węglińcu, uznając skargę za bezzasadną. 
Niniejsza uchwała stanowi zał. nr 25.  
14. w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Prawa i Porządku Publicznego poinformował, że po 
analizie również i tą skargę uznano za bezzasadną. Tak jak poprzednio przytoczył także 
wypracowane stanowisko będące uzasadnieniem do niniejszego projektu uchwały.  
Dyskusji nie podjęto.  
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15 głosami „za”, Rada podjęła uchwałę nr 181/XIII/15  w sprawie rozpatrzenia skargi na 
Burmistrza Gminy i Miasta Węgliniec, uznając skargę za bezzasadną. Niniejsza uchwała 
stanowi zał. nr 26.  
 
W SPRAWACH ORGANIZACYJNYCH; 
Przewodniczący wszystkich komisji poinformowali, że w okresie międzysesyjnym komisje 
nie wypracowały żadnych wniosków.  
 
Realizując punkt ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA, Burmistrz S. Mikołajczyk 
odniósł się do pytań radnego Marka Wawrzynka i radnej Bożeny Wajda.  M.in. 
poinformował, że sprawa dot. możliwości naprawy zapadniętych studzienek w ramach 
budżetu ZUK zostanie udzielona na piśmie. W kwestii możliwości naprawy wskazanych w 
pytaniu ogrodzeń przy ul. Sikorskiego w Węglińcu wyjaśnił, że wystąpi w tej sprawie z 
pismem do właściciela nieruchomości, a w przypadku wystąpienia, ze względu na stan 
ogrodzenia, zagrożenia bezpieczeństwa dla przechodniów, złoży zawiadomienie do nadzoru 
budowlanego. Podobne działania podjęte zostaną w stosunku do wskazanych w kolejnym 
pytaniu, budek na rogu skweru przy skrzyżowaniu ulic Sikorskiego i Kochanowskiego w 
Węglińcu. Wyjaśnił również, iż nie widzi celowości wskazania miejsca, które służyłoby do 
wyprowadzania psów.  
 
W WOLNYCH GŁOSACH I KOMUNIKATACH omówiono sprawę ewentualnego zakupu tabletów, 
przewidywany los fotoradaru, będącego obecnie na wyposażeniu Straży Miejskiej oraz 
realizowane przez SM działania, w tym obejmujące kontrolę realizacji obowiązków 
właścicieli nieruchomości z zakresu  śmieci, psów i gospodarki ściekowej.  
Zasygnalizowano potrzebę postawienia znaku „STOP” na skrzyżowaniu ulic Wojska 
Polskiego i Karola Wojtyły w Węglińcu, potrzebę inwentaryzacji stanu drzewostanu, 
potrzebę przedłużenia linii ciągłej na jezdni, w okolicy apteki w Ruszowie. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w Biurze Rady dostępna jest, dla wszystkich 
zainteresowanych radnych, korespondencja wpływająca do Rady zauważając, iż 
korespondencja, nad którą Rada ma się pochylić i tak trafia pod jej obrady. Przedstawił 
harmonogram planowanych w najbliższym czasie posiedzeń. Kończąc złożył radnym 
życzenia świąteczne.  

 
              Stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, o godz. 12.40, Przewodniczący 
Rady zakończył je słowami: „Zamykam trzynastą sesję Rady Miejskiej Węglińca”.   
 
 
 

 
 
 
        PRZEWODNICZĄCY RADY  
 
        (-)WALDEMAR BŁAUCIAK 
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M.Janczak-BRM  
 
Węgliniec, 22 grudnia 2015 r  
 


